
Protokoll nr 9 2021 

 

 

 

Sid 1(2) 

P
ro

to
ko

ll 
SN

F 
2

0
2

1
-1

1
-0

2
_n

r 
9

. V
er

si
o

n
 3

.d
o

cx
;2

2
; 20

1
4

-0
6

-1
3

 0
9

:0
5

:0
0 

Tid: 2 november 2021 kl. 19.00-20.00. Plats: Södertälje Stadshus, Demokrati 
Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Veronica Malm, Mats Johansson, Anne Kawecki, Alenka Jejcic 

 

1. Mötets öppnande 

Pehr öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 

Pehr Lind utsågs till ordförande och Veronica Gran sekreterare. Som justerare utsågs Lars Ljungdahl och 
Alenka Jejcic. 
 

4. Föregående protokoll:  

Inget intresse har inkommit för att anordna en studiecirkel om skogen. Ändring: Nästa termin blir 
styrelsemötena första tisdagen i månaden, utom sista mötet för terminen då det blir 14 juni. Per 
undersöker att ha avslutningen på Strömsborgs Båtklubb Nykvarn.  

5. Inkommit 

Fysisk post: Ingen 

Mail:  

• Remisser (en om klimatanpassning och två remisser som vidarebefordrats till Lars Klasén och 
sen till Lars Ljungdahl),  

• Mail kring återlämnande av nycklar efter hyra av stuga  - Pehr har svarat,  

• Mail om nedtagning av träd i Sandtorp Nykvarn – Pehr har hänvisat till kommunen,  

• Fråga från Södertälje kommun angående två inkomna yttranden – åtgärdat 

Diskussion om vi bör återkoppla till kretsens mail gällande de ärenden som vidarebefordrats därifrån.  

 

6. Ekonomi 

Enda kostnad i höst har varit en kostnad för polistillstånd för torgmöte. Vi bör ansöka om polistillstånd 
när vi har informationsbord på stan.  
Ekonomi finns för utskicket i januari.  

7. Remisser 

Önskan att bilda en remissgrupp kring klimatanpassningsremissen och inför framtiden. Beslutades att 
skicka ut ett medlemsutskick så att medlemmar utanför styrelsen kan vara med. För att förstärka 
remissarbetet ska nu alla remisser skickas till hela styrelsen så att ledamöterna kan delta när de har 
något att bidra med. Remissvaren skickas dock alltid in via Lars L eller Pehr L som är vår firmatecknare.   

Remisser gällande Södertälje:  

• Vekan i Almnäs inskickad, se hemsida  
• Klimatanpassning inskickad, se hemsida 

 
 
 
 
 

 
 



Sid 2(2) 

Remisser gällande Nykvarn:  

• Mörby 5 Mats har synpunkter bl. a. kring vattennivån i torvområdet.  

• Tillstånd för vattenverksamhet i Ånsta – Pehr kollar framöver.  

• Yngern – Nykvarns vattenplan slutar snart gälla och en ny ska göras till 2022. Vi vill verka för ett 

vattenskyddsområde i samband med denna, bland annat genom att kontakta Länsstyrelsen.  

8. Genomförda aktiviteter 

Infomöte i Nykvarn: Pehr, Alenka, Mats. Nya medlemmar värvades. 

Dagens föreläsning: Pga sjukdom uppkom problem att tillverka zoomlänk så föreläsningen blev endast 

fysisk. 

9. Kommande aktiviteter 

Vår 2022:  
• Programmet behöver vara klart i mitten på december; styrelsemöte 7 december. Veronica har 

inte fått positivt svar från de föreläsare hon försökt nå. I nödfall kan vi hänvisa till hemsidan och 
lägga upp information senare.  

• Vi vill ha kvar hybridmöten men ändå gärna ha fysiska föreläsare som drar fler folk. Om så 
behövs kan digitala föreläsningar också visas för åhörarna via skärm i Demokratin 

• För kännedom: Södertälje kultur- och fritidsförvaltning erbjuder bidrag till föreningar för att 
utöka antalet medlemmar.  

• 5 april årsmöte, 14 juni avslutning.  
• Använda Yngernfrågan för att väcka miljöfrågorna inför valet: Pehr undersöker med 

Länsstyrelsen om någon kan ha programpunkt kring Yngern. Önskan om fler föreläsningar om 
vatten under året.  

• Fler förslag på föreläsningar:  
o Programpunkt om vargar (plats: Nykvarn), t ex på årsmötet, kombinerat med separat 

vargsafari under en helgkväll i tex södra Envättern.  
o Ornitologerna i samband med fågelräkningen – Pehr undersöker  
o Ekologisk turism  - kolla med tillväxtverket eller Svenska turistföreningen.  
o Något mer kring nedskräpning, t ex besök på återvinningen, biokol eller Cirkeln i Lina.  

o Något om nedskräpning i vatten i samband med Håll Sverige rents 
strandstädningsdagen 7 maj  

• Torgmöte i Södertälje om t ex nedskräpning, gärna på en lönelördag. Viktigt att söka 

polistillstånd.  

• Föreställningen Hope – kören vox humana ska ha klimattema på konsert 12-13 februari i 
Stadshuset, vi är inbjudna att ha bord där, Anne deltar.  

 

10. Rapporter 

Nedskräpningsgruppen med Anne, Alenka och Kerstin har haft möte. Det kommer bli städdagar under 
tidig vår vid Linavägen, Måsnaren, Ronna, eventuellt Tullaren. Reklam görs på Facebook, hemsidan, 
kyrkor och LT (kontakta LT för artikel). Pedagogiskt att visa upp vad vi hittat och att ha 
Naturskyddsföreningens västar eller dyligt på sig.   

 

11. Mötet avslutas 

Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

Veronica Gran Justeras:   Alenka Jejcic   Lars Ljungdahl 

 


